
Zápis ze 7. zasedání rady programu Progres Q07 „Centrum pro studium středověku“ 
7. února 2019, místnost č. 11, hlavní budova FF UK, 14:00–15:40 

  
Přítomni: prof. Jan Čermák (koordinátor); prof. David Eben; prof. Martin Nejedlý;  doc. 
Michaela Ottová; dr. Tomáš Klír; prof. Hana Pátková; doc. Daniel Boušek; dr. Martin Bažil; dr. 
Jiří Starý; 
Omluveni: prof. Lenka Bobková; doc. Lucie Doležalová 
 
   
Program:  
  

1. Zahájení koordinátorem. 
 

Závěrečné zprávy za rok 2018: 
2. Prof. Čermák konstatoval, že zprávy odevzdali všichni kromě ing. Petra Macka, Ph.D. 

z ÚDU. Doc. Ottová informovala o osobních problémech dr. Macka a přislíbila, že 
zprávu bude urgovat. Dr. Bažil navrhl, aby byl pro závěrečnou zprávu vytvořen 
formulář – zpracování bude jednodušší a přehlednější. Rada s návrhem souhlasila. 
 

Čerpání z Fondu osobního rozvoje („hřivny“) 2018: 
3. Prof. Čermák se dotázal, zda má někdo ze členů Rady připomínky ke způsobu čerpání 

„hřiven“. Rada se způsobem čerpání souhlasí a považuje jej za dobrý. 
 

Soutěž post-doců: 
4. prof. Čermák informoval, že se do soutěže přihlásili 4 uchazeči:  

Mgr. et Mgr. Jiří Černý, Ph.D.,  
Markéta Novotná, Ph.D.,  
PhDr. Mgr. Jakub Razim, PhD. et PhD.   
Filip Srovnal, Ph.D. 
Rada diskutovala o jednotlivých uchazečích a o tom, jak velké úvazky mají být 
přiděleny vzhledem k navrženým projektům jednotlivých post-doců. Po delší 
diskusi se Rada usnesla přidělit poloviční úvazek F. Srovnalovi (afiliován k 
ÚDU), J. Černému (afiliován k ÚGS) a J. Razímovi (afiliován k ÚČD). 

  
Soutěž projektů: 

 
5. Rada odsouhlasila vyhlášení soutěže na 1. 3. – 15. 4. Na své příští schůzi ve čtvrtek 25. 

dubna ve 14:00 Rada rozhodne, které projekty podpoří. Místo schůzky bude upřesněno. 
 

Různé: 

6. Rada po krátké diskusi rozhodla, že průběžný stav čerpání finančních prostředků bude 
nasdílen členům Rady Progresu. Ostatním členům bude jednou měsíčně zaslán stav 
jejich čerpání.  

7. Prof. Čermák dal Radě k uvážení, zda je možné finančně podpořit vydání dizertační 
práce kolegyně, které byl v minulém roce zároveň přidělen úvazek post-doca. Rada 
souhlasí s tím, že „progresovým“ post-docům mohou být přiděleny další finanční 
prostředky, ovšem pouze v rámci vnitřní soutěže.  

8. Doc. Ottová projedná s děkanem výši slíbeného příspěvku od fakulty na sebrané spisy 
prof. Homolky.  



9. Prof. Čermák zjistí na Grantovém oddělení, zda má být afiliace předkladatelů projektů 
SVV dle školitele či dle tématu/oboru.      

10. Zakončení schůze koordinátorem.  
  
  
Zapsala Mgr. Barbora Kosíková  
Za správnost: prof. Jan Čermák 


